

LIBR.CO

Visit us at **stand 105**

Category: Cosmetics / Subcontractors / Human & Business / Digital / Matching



Cosmétique / Prestataire / Accompagnement Humain & Business / Digital / Mises en relation

Avec LIBR, notre mission est de créer des relations durables et pertinentes entre porteurs de projets et professionnels du secteur, en mettant l'humain au cœur du business.

Vous êtes une future marque cosmétique ? Challenger votre projet grâce à notre coaching pour structurer de manière globale la gestion de vos projets, trouver efficacement les partenaires qui sauront vous accompagner dans le développement de votre marque cosmétique et assurer une mise sur le marché pertinente.

Expert partageant nos valeurs de pédagogie et de qualité au service de l'innovation, rencontrons nous !



Cosmetics / Subcontractors / Human & Business / Digital / Matching

The LIBR's mission is to create lasting and relevant relationships between project leaders and industry professionals, putting people at the heart of business.

Futur DNVB/ cosmetic brand? Challenge your vision with our project coach to structure the overall management of your projects, find effective partners who will know how to support you in the development of your cosmetic brand and ensure a relevant marketing.

Expert sharing our values of pedagogy and quality at the service of innovation, meet us!



Adresse: RENNES

Tel: +33 (0)7 56 90 32 20

hello@libr.co